
РЕПУБЛИКА СРПСКА 
ГРАД БАЊА ЛУКА 
ГРАДОНАЧЕЛНИК  
- Савјет за економска питања и развој – 
 
Број: 2/23 
Дана: 27.11.2023. године 
 
 

З А П И С Н И К 
 

са  сједнице Савјета за економска питања и развој 
одржане 27.11.2023. године 

 
 
             Дана 27.11.2023. године са почетком у 12,00 часова, у сали 137/I Градске управе Града 
Бањалука, одржана је осма сједница Савјета за економска питања и развој, са предложеним: 

 
Д Н Е В Н И М   Р Е Д О М 

 
1. Разматрање и усвајање записника са претходне сједнице Савјета, одржане 10.10.2023. 

године 
 

2. Разматрање Информације о стању у привреди и запошљавању у Граду Бања Лука за 2022. 
годину 

- Извјестилац: представник Одјељења за привреду и локални економски развој 
 
3. Разматрање Приједлога одлуке о поступку додјеле субвенција за набавку опреме за 

опремање кабинета за практичну наставу средњих стручних школа и кабинета рачунарско 
информатичког смјера ЈУ Гимназија Бања Лука 

- Извјестилац: представник Одјељења за привреду и локални економски развој 
 
4. Разматрање Информације о изградњи кружног тока код ТЦ Екватор  

- Извјестилац: представник Одјељења за саобраћај и путеве 
 
 
              Сједници је присуствовало 6 чланова Савјета: Александра Симић, Драгана Шукало, 
Милан Божић, Бојан Лубурић, Борис Толимир и Бранко Кецман.   

Оправдано одсуство најавили су: предсједник Савјета Драшко Станивуковић, замјеник 
предсједника Бојан Кресојевић и чланови: Саша Тривић, Далибор Шајић и Аријана Ковачевић.  

Поред чланова Савјета, сједници је присуствовао Миленко Џевер (Одјељење за 
саобраћај и путеве). 

Предложени дневни ред је једногласно усвојен, те се приступило разматрању 
предложених тачака. 
 
 
AД-1 
 
С обзиром да није било дискусије по овој тачки дневног реда, констатовано је да је 
записник са претходне сједнице Савјета једногласно усвојен. 



2 
 

AД-2  
 

 
Након дискусије, Савјет је једногласно усвојио Информацију о стању у привреди и 
запошљавању у Граду Бања Лука за 2022. годину. 
 
AД-3 
 
 
Савјет је једногласно усвојио Приједлог одлуке о поступку додјеле субвенција за набавку 
опреме за опремање кабинета за практичну наставу средњих стручних школа и кабинета 
рачунарско информатичког смјера ЈУ Гимназија Бања Лука. 
 
AД-4 
 
 
Након дискусије, Савјет је једногласно усвојио Информацију о изградњи кружног тока 
код ТЦ Екватор. 
 
 
Сједница је завршена у 13,30 часова. 
 
Записник водила: 
Татјана Дукић 

    ПРЕДСЈЕДНИК САВЈЕТА ЗА 
ЕКОНОМСКА ПИТАЊА И РАЗВОЈ  
             ГРАДОНАЧЕЛНИК 
 
           Драшко Станивуковић 

 


